

جدول ورش العمل التي يقدمها مركز التميز في التعليم والتعلم لأعضاء هيئة التدريس من 21 أغسطس الى 5 سبتمبر 2019 لحضور أي من ورش العمل، بإمكانكم التسجيل الكترونيا على الرابط <u>http://ofid.qu.edu.qa/</u>

List of Workshops offered by CETL to QU faculty between 21 August and 5 September 2019.

To attend a workshop, you may register at http://ofid.qu.edu.qa/

التاريخ والوقت Date & time	عنوان الورشة Workshop Title	المقدم Facilitator	لغة التقديم Language	المكان Venue	ملاحظات Notes
Wednesday – Thursday 21 – 22 August 2019	Global Training			CBE Room 209	
Thursday 22 August 2019 8:30 am – 1:30 pm	Ya Hala – Academic Orientation for New Faculty	Click to view the full program		Ibn Khaldoun	
Sunday 25 August 2019 12:00 pm – 1:00 pm	Seminar: Starting the Semester Successfully	Dr. Chris Stryker (Office of VPAA)	English الانجليزية	Center for Excellence in Teaching and Learning (CETL) Building CO2, Room 201	
Monday 26 August 2018 12:30 pm - 2:00 pm	#BB1# Orientation Workshop for new faculty: Blackboard 9.1 Basics (Login, Navigation, Announcements, Email, Availability, Uploading Syllabus and content.)	Ms. Jumana Samara (CETL)	English الانجليزية	Center for Excellence in Teaching and Learning (CETL) Building C02, Room 201	This is a hands on workshop for New faculty members who have no previous experience with Blackboard Participants need to bring their laptops
Tuesday 27 August 2019 10:00 am – 11:30 am	##BB1بلاك بورد1# ورشة عمل لأعضاء هيئة التدريس الجدد: اساسيات البلاك بورد (الدخول ، نافذة التصفح، التصميم، الاعلانات، الرسائل، المحتوى، الخ.)	أ. جمانا سمارة (CETL)	العربية Arabic	مركز التميز في التعليم والتعلم مبنى CO2 غرفة 201	ورشة عمل تستهدف اعضاء هيئة التدريس الجدد من ليس لهم سابق خبرة في البلاك بورد. يرجى إحضار أجهزة الحاسب الآلي
Tuesday 27 August 2019 12:00 pm – 1:00 pm	Seminar: Starting the Semester Successfully	Dr. Chris Stryker (Office of VPAA)	English الانجليزية	Center for Excellence in Teaching and Learning (CETL) Building CO2, Room 201	
Wednesday 28 August 2019 12:30 pm – 2:00 pm	##BB1بلاك بورد1#ورشة عمل لأعضاء هيئة التدريس الجدد: اساسيات البلاك بورد (الدخول ، نافذة التصفح، التصميم، الاعلانات، الرسائل، المحتوى، الخ.)	أ. جمانا سمارة (CETL)	العربية Arabic	مركز التميز في التعليم والتعلم مبنى C02 غرفة 201	ورشة عمل تستهدف اعضاء هيئة التدريس الجدد من ليس لهم سابق خبرة في البلاك بورد. يرجى إحضار أجهزة الحاسب الآلي

Thursday 29 August 2019 10:00 am – 11:30 am	#BB1# Orientation Workshop for new faculty: Blackboard 9.1 Basics (Login, Navigation, Announcements, Email, Availability, Uploading Syllabus and content.)	Ms. Jumana Samara (CETL)	English الانجليزية	Center for Excellence in Teaching and Learning (CETL) Building CO2, Room 201	This is a hands on workshop for New faculty members who have no previous experience with Blackboard Participants need to bring their laptops
Sunday 1 September 2019 11:00 am – 12:00 pm	Seminar: Understanding Learning Styles and Multiple Intelligences	Dr. Chris Stryker (Office of VPAA)	English الانجليزية	Center for Excellence in Teaching and Learning (CETL) Building CO2, Room 201	
Monday 2 September 2019 12:30 pm - 2:00 pm	#BB2# Orientation Workshop for new faculty: Blackboard 9.1 Content: Uploading and organizing files. Creating folders, links, Mashups and assignments.	Ms. Jumana Samara (CETL)	English الإنجليزية	Center for Excellence in Teaching and Learning (CETL) Building C02, Room 201	This workshop is targeting new faculty members who have no previous experience with Blackboard Participants need to bring their laptops
Tuesday 3 September 2019 10:00 am - 11:30 am	#BB2#بلاك بورد2# ورشة عمل لأعضاء هيئة التدريس الجدد: المحتوى في بلاك بورد: تحميل وتنظيم الملفات، المجلدات والوسائط المتعددة، واعداد الواجبات	أ. جمانا سمارة (CETL)	العربية Arabic	مركز التميز في التعليم والتعلم مبنى CO2 غرفة 201	ورشة عمل تستهدف اعضاء هيئة التدريس الجدد من ليس لهم سابق خبرة في البلاك بورد. يرجى إحضار أجهزة الحاسب الآلي
Tuesday 4 September 2019 12:00 pm – 1:00 pm	Seminar: Understanding Learning Styles and Multiple Intelligences	Dr. Chris Stryker (Office of VPAA)	English الانجليزية	Center for Excellence in Teaching and Learning (CETL) Building CO2, Room 201	
Wednesday 4 September 2019 12:30 pm – 2:00 pm	#BB2#بلاك بورد 2# ورشة عمل لأعضاء هيئة التدريس الجدد: المحتوى في بلاك بورد: تحميل وتنظيم الملفات، المجلدات والوسائط المتعددة، واعداد الواجبات	أ. جمانا سمارة (CETL)	العربية Arabic	مركز التميز في التعليم والتعلم مبنى CO2 غرفة 201	ورشة عمل تستهدف اعضاء هيئة التدريس الجدد من ليس لهم سابق خبرة في البلاك بورد. يرجى إحضار أجهزة الحاسب الآلي
Thursday 5 September 2019 10:00 am - 11:30 am	#BB2# Orientation Workshop for new faculty: Blackboard 9.1 Content: Uploading and organizing files. Creating folders, links, Mashups and assignments.	Ms. Jumana Samara (CETL)	English الانجليزية	Center for Excellence in Teaching and Learning (CETL) Building CO2, Room 201	This workshop is targeting new faculty members who have no previous experience with Blackboard Participants need to bring their laptops

يقدم باللغة العربية Presented in Arabic

Presented in English يقدم باللغة الانجليزية